
 

Art. 45 vragen  
Aan:  College van B&W 
Van:  GroenLinks 
Datum:   8 juli 2022 
Onderwerp:  mogelijk wijzigen bestemmingsplan perceel van ‘bos’ naar ‘wonen’ 

Betreft ingekomen stukken (5A1/4(abc) en 5A1/5) ter afhandeling op de besluitvormende 
vergadering van 13 juni 2022. 

 
 
Geacht college, 
 
In het net gepresenteerde coalitieakkoord Samen voor een waarde(n)volle toekomst zijn duidelijke ambities 
opgenomen met betrekking tot verdere vergroening van Zwolle. Zo is opgenomen dat we voor iedere nieuwe 
Zwollenaar een boom willen planten.        
 Ook in de omgevingsvisie Mijn Zwolle van morgen staat dat in sub-urbaan gebied de kans benut zal 
worden om de kwaliteit van groene ruimten te versterken. Bijvoorbeeld door het toevoegen van meer 
biodiversiteit. In dezelfde visie valt te lezen: ”Het stedelijke groen is een drager van de omgevingskwaliteit van 
de stad Zwolle en maakt onderdeel uit van het fysiek kapitaal dat Zwolle rijk is en het groen/blauwe netwerk 
voor een klimaatadaptief Zwolle.” Eveneens in deze visie is te lezen voor het gemengd landelijk gebied: “We 
willen verdere verrommeling van het gemengd landelijk gebied tegengaan. Uitgangspunt is daarom de 
ontwikkeling van bestaande erven. Extra nieuwbouw is in principe niet wenselijk, mits daar geen compensatie 
tegenover staat. Bijvoorbeeld in de vorm van sloop ontsierende bebouwing, herbestemming cultuurhistorisch 
waardevolle gebouwen of aanleg van nieuw landschap.” 
 Al met al kan geconcludeerd worden dat het college en de gemeente Zwolle grote waarde hecht aan 
het groen in onze stad, een mening die GroenLinks van harte deelt. 
 
Dit geconstateerd hebbende, brengt dit de GroenLinksfractie tot de volgende vragen: 

1. Op basis van welk beleid en regelgeving is het mogelijk dat de kadastraal percelen 2237 en 2238 
mogelijk in aanmerking komen voor een wijziging van bestemming? 

2. Wat is de visie van het college op de wenselijkheid van opofferen van bos voor woningbouw? 
3. Op welke wijze wil het college voorkomen dat wijziging van bestemming natuur/bos tbv wonen breder 

mogelijk is. 
4. Op welke wijze zal er op de betreffende percelen met de huidige bestemming gehandhaafd gaan 

worden om de kwaliteit van het bos te waarborgen? 
 

Namens GroenLinks, 

Marloes Visser 

 

  

 

 




